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El ple aprova cinc convenis 
per unanimitat, entre ells 
dos amb entitats del poble 

(pàg.5)

L’assemblea del PIG es consolida 
com un espai de debat obert sobre 

temes d’interès local

S’aprova l’expropiació 
de 25.000m2 de la zona 
poliesportiva per ampliar 
els equipaments (pàg. 8)

El dissabte 14 de novembre es va 
celebrar l’assemblea anual del Partit 
Independent de les Guilleries 
que, com sempre, tenia la voluntat 
de ser un espai de diàleg amb la 
ciutadania i de debat sobre temes 

d’interès per a la gent de Sant Hilari.

Des del PIG valorem positivament aquest 
espai de trobada i els resultats que en 
podem treure de cara a millorar la qualitat 
de vida dels hilariencs i hilarienques. 
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Immersos en plena atmosfera nadalenca, 
il·lusionats pel regal que ens ha fet el poble, 
enfeinats però contents, pensem que és hora 
de passar balanç dels primers mesos de 
govern: la sensació que tenim des del PIG, 
després d’escoltar moltes veus i explicar-nos 
el millor possible, és que s’estan fent les coses 
prou bé. Malgrat saber que és impossible 
fer-les bé per a tothom, tenim la certesa que 
la seriositat i capacitat de treball del nostre 
equip s’està notant en el dia a dia de tots 
plegats i per això voldríem anomenar-ne unes 
quantes:     inici de les auditories econòmica 
i de Recursos Humans, millores al camp 
de futbol, convenis amb entitats del poble 
per ajudar-les en la seva gestió, ordenaça 
d’ajudes socials i prestacions personals, 
millora de l’enllumenat de Nadal, adquisició 
de terrenys per ampliar els equipaments de 
la zona esportiva, dos projectes del Servei 
Català d’Ocupació i, sobretot, molta feina en 
la millora de la gestió interna de l’ajuntament. 
Tot això ens omple d’orgull i ens encoratja a 
continuar en aquesta direcció.

Tanmateix ens esperen un seguit de reptes 

que caldrà afrontar, sí o sí, i necessitarem el 
màxim suport de tothom per poder fer-ho. 
Per una banda ens caldrà la ma estesa de 
l’oposició; per altre costat serà imprescindible 
el recolzament i la comprensió dels hilariencs 
i hilarienques. Per part nostra el que us 
oferim és la honestedat i el compromís que 
ja vam adquirir quan ens vam presentar a 
les eleccions i els fets que entenem que ja 
hem anat demostrant al llarg d’aquests dies.   

A poc a poc anem fent camí i volem deixar 
petjada. Sabem quin podria ser el traçat 
més curt per arribar on voldríem, però sovint 
aquest no és el més recomanable i per això 
no volem córrer massa. Tenim clar que 
per arribar a la fita que nosaltres mateixos 
ens hem marcat caldran molts esforços, 
però treballar per aconseguir una cosa que 
realment creus que val la pena aplana fins i 
tot el corriol més feixuc. 

Deixant clar que la nostra prioritat és el 
municipi de Sant Hilari, no podem oblidar 
tampoc  que a pocs dies de les eleccions 
generals i amb el pacte sobiranista sobre 
la taula, alguna cosa ens tocaria dir al 

respecte. En aquest sentit mai ens 
hem decantat per cap opció política 
a cap de les eleccions que no hagin 
estat municipals, i continuarem així, 
però no podem deixar de recordar-
vos que s’ha arribat molt lluny i 
si s’ha arribat fins aquí és perquè 
una amplia majoria ho desitjava. 
Ens quedarem a poques passes 
d’aconseguir-ho malgrat tot ?? 

Des del PIG us desitgem molt 
bones festes!

Sis mesos de feina que comencen 
a donar resultats
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En l’últim Fem-ho vam començar a parlar del 
Codi Ètic dels regidors de govern i del Partit 
Independent de les Guilleries.

Volem tornar a remarcar que per a 
nosaltres és un compromís que adquirim 
amb la ciutadania de Sant Hilari, i en fem 
publicitat i el publiquem al web de Sant Hilari 
perquè els mateixos ciutadans i ciutadanes 
puguin controlar la nostra acció de govern, 
tenir la certesa que complim els nostres 
compromisos i, al mateix temps, poder 
expressar la seva crítica si no complim allò 
al que ens comprometem.

Dèiem també en l’últim Fem-ho que el 
Codi Ètic està fet amb la voluntat de sumar 
l’eficàcia, la responsabilitat, la independència 
en la gestió, el compromís social i la 
transparència, per fer de la gestió pública 
una eina útil per a la ciutadania, que és allò 
que hauria d’haver estat sempre.

Continuem en aquest Fem-ho amb la resta 
d’articles que recull el Codi Ètic, que són els 
següents:

4.- Ens comprometem a la renúncia o el 
cessament de forma immediata en tots els 
càrrecs, davant la imputació judicial de delictes 
relacionats amb corrupció, prevaricació 
amb ànim de lucre, tràfic d’influències, 
enriquiment injust amb recursos públics o 
privats, suborn, malversació i apropiació de 
fons públics, ja sigui en interès propi o per 
afavorir terceres persones.

5.- El PIG no demanarà cap crèdit bancari 
per a finançar-se i ha de fer públics els seus 
ingressos i despeses anuals, el cost de la 
campanya electoral i la renda dels regidors i 
regidores.

6.- Els ingressos propis del PIG han 
d’anar destinats principalment a facilitar al 
poble informació i coneixement de la realitat 
municipal en la que viu.

7.- Garantirem la participació dels 
hilariencs/ques en la presa de decisions 
rellevants sobre temes estratègics i projectes 
d’impacte social, ambiental o urbanístic al 
poble.

8.- El nostre full de ruta durant tot el 
mandat serà complir el Programa Electoral 
que el partit va presentar a les persones 
de Sant Hilari en les últimes eleccions 
municipals.

9.- No accedirem durant un període mínim 
de cinc anys a càrrecs de responsabilitat 
en empreses creades, regulades o 
supervisades per l’Ajuntament, o que 
hagin estat beneficiàries d’un contracte 
municipal, dins l’àmbit i/o sector en què ha 
desenvolupat la seva funció representativa. 
En cap cas se n’ocuparan càrrecs als consells 
d’administració.

10.- Els interessos personals no han 
d’entrar en conflicte amb els càrrecs públics i 
per aquest motiu complirem escrupolosament 
la llei sobre incompatibilitats dels càrrecs 
electes locals i del personal directiu municipal.

11.- Rebutjarem tractes de favor, regals, 
compensacions o situacions que impliquin 
privilegi o avantatge injustificat.

12.- Respectem i respectarem els Drets 
humans i les llibertats de la ciutadania, i 
rebutjarem qualsevol discriminació per motiu 
de naixement, ètnia, sexe,  religió, o factors 
de tipus social, moral, econòmic, ideològic o 
polític.
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El ple del passat 26 de novembre va començar 
amb l’explicació per part dels regidors de l’equip 
de govern de tres assumptes que creiem que 
són d’interès per a tota la ciutadania:

Reubicació Telecalm:

En el projecte del Centre d’Innovació Tecnològica 
(centre AQUA) estava previst el canvi d’ubicació 
del centre de Teletreball (Telecalm) per posar-
lo al nou Centre Tecnològic.

Des del Departament de Governació de la 
Delegació del Govern a Girona ens van requerir 
que féssim aquest trasllat abans de final d’any 
per no perdre la subvenció del fons FEDER que 
va servir per a construir el Centre Tecnològic.

Per aquest motiu hem fet aquest canvi 
d’ubicació i, a partir d’ara, tot allò relacionat 
amb l’emprenedoria i el treball a distància es 
farà al Centre AQUA.

Premi ACRA a la Residència de Sant Hilari:

L’equip de govern també vam voler destacar en 
el darrer ple la bona feina que fa temps s’està 
duent a terme a la Residencia de gent gran 
Sant Hilari, sobretot a través del programa “tu 
decideixes com vols envellir” que s’ha convertit 
en un mètode assistencial referent en quant a 
l’atenció centrada en la persona. 

Fa unes setmanes l’ACRA (associació Catalana 
de Recursos Assistencials) ha reconegut aquest 
model atorgant el  Premi ACRA a la millora 
de la qualitat en l’atenció a la dependència i 

promoció de l’autonomia personal. Un bon 
reconeixement per tots els que dia a dia tenen 
cura dels avis del nostre municipi.

Necessitats socials:

Des de la regidoria d’educació, es va exposar 
en el passat ple quines han estat les actuacions 
concretes dutes a terme per treballar un 
objectiu compartit i prioritat: LES NECESSITATS 
SOCIALS presents a les nostres escoles.

Fins ara es treballava en la mateixa reunió 
tant el cas d’un alumne/a amb dificultats 
econòmiques com el cas d’un alumne/a amb 
una situació social complicada a casa. La 
primera mesura ha estat crear dos circuïts 
diferenciats: seguiment i part econòmica.

El seguiment de casos concrets es farà des de 
la CAD SOCIAL, que és  una reunió trimestral 
entre escola, EAP, serveis socials, pediatria 
i a partir d’ara també regidoria d’educació. 
D’aquesta manera es pot tenir una  visió 
actualitzada i real de les necessitats presents 
al poble i engegar polítiques concretes al 
respecte. També s’ha canviat l’organització 
d’aquestes reunions i, en comptes de fer un 
dia de reunió per totes les escoles, es farà una 
CAD SOCIAL per escola i es tindrà un odre del 
dia de casos previ per tal que tothom pugui 
portar la informació actualitzada i les reunions 
siguin més efectives.

Per treballar la part econòmica s’han dut a 
terme una sèrie de reunions entre: ESCOLES, 
AMPAs, SERVEIS SOCIALS i REGIDORIA i s’ha 
aconseguit acordar un protocol d’actuació 
comú. A més a més, l’ Ajuntament s’ha 
compromès a oferir un AJUT SOCIAL (a canvi 
de treball comunitari) a totes aquelles famílies 
que realment des de serveis socials es confirmi 
que no poden pagar els llibres. És impensable 
que en el s. XXI encara hi hagi alumnes sense 
llibres en les nostres escoles.

Tres temes d’interès ciutadà
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El ple aprova cinc convenis
Després de l’explicació dels assumptes 
d’interès, es va passar al debat i votació dels 
punts de l’ordre del dia:

Conveni amb el Consell Comarcal per al 
programa de Treball i Formació:

Aquest conveni regula la relació entre 
ambdues administracions per la realització del 
projecte concedit a Sant Hilari i que prové de la 
convocatòria Treball i Formació 2015 a través 
del SOC, destinat a persones en situació d’atur 
que hagin exhaurit la prestació i/o subsidi.

La regidoria de Benestar i Solidaritat va 
presentar un projecte per poder analitzar, 
detectar i donar resposta a les necessitats 
que puguin tenir els hilariencs majors de 70 
anys. Aquest sector representa un 15% de la 
població del municipi i com a poble hem de 
tenir la certesa de no descuidar un col·lectiu 
amb alta probabilitat de presentar alguna 
xacra física o deteriorament cognitiu que pot 
comportar una dependència a l’hora de cobrir 
les necessitats bàsiques. També la solitud, 
l’alimentació,  les condicions de l’habitatge, 
l’accessibilitat a la sanitat i serveis socials, la 
relació i participació amb la vida social també 
són ítems que pretenem analitzar.

Així doncs durant els propers 6 mesos es durà 
a terme aquest projecte que haurà de proposar 
projecte per millorar el benestar de les 
persones grans de Sant Hilari. Es va aprovar 
per unanimitat.

Conveni amb el Club Bàsquet Sant Hilari:

En el ple del passat 26 de novembre es va aprovar 
el Conveni de l’Ajuntament amb el Club Bàsquet 
Sant Hilari amb l’objectiu de donar suport i 
recolzament a l’entitat esportiva i de fomentar 
el desenvolupament i la pràctica del bàsquet 
al nostre poble. Amb aquesta finalitat, en el 
conveni s’acordava que l’Ajuntament aportarà 
1.000 euros anuals al Club, quantia revisable 

cada temporada en funció de les necessitats i 
les despeses de l’entitat. D’altra banda, el Club 
Bàsquet es comprometia a aplicar un treball 
educatiu amb els valors resultants d’aquest 
pràctica esportiva, a vetllar per tal que tots els 
infants que ho desitgin puguin formar part del 
seu esport base, i a realitzar una activitat amb 
finalitat solidària.  Es va aprovar amb els vots 
favorables del PIG i l’abstenció de CDC.

Conveni amb Recicla Girona per a la 
recollida de roba usada:

Un dels convenis que es van aprovar en el 
darrer ple d’aquest 2015 anava encaminat a 
millorar el reciclatge, o més concretament a 
reduir el rebuig mitjançant la correcta gestió 
del residu tèxtil i al mateix temps potenciar-ne 
la reutilització. 

Es signa un acord amb l’associació Recicla 
Girona (que al mateix temps crea llocs de 
treball d’inserció sociolaboral) per la col•locació 
de contenidors a diversos punts del municipi 
per a la recollida de roba usada. A més, preveu 
la bona entesa amb Caritas de Sant Hilari, que 
és qui actualment ja gestiona el rober i així 
poder intercanviar aquella roba que sovint té 
més demanda o bé aquell excedent que té 
poca sortida. Es va aprovar per unanimitat.

Ratificació del conveni per la cessió 
d’espais en el centre AQUA per oferir 
cursos de formació ocupacional i d’altres 
tipus:

Es va procedir a la rectificació d’un conveni amb 
l’empresa Norveta Consulting S.L. on es permet 
la utilització d’uns espais del centre AQUA 
per impartir cursos de formació ocupacional. 
L’acord amb aquesta empresa local fou signat 
a l’anterior legislatura i per tal de poder 
homologar les aules i optar a poder oferir cursos 
del SOC a la nostra població s’havia d’adaptar 
alguna de les clàusules a les exigències que es 
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feien des d’aquest organisme. També per això 
va ser una rectificació i no aprovació, ja que es 
va haver de signar abans de la finalització dels 
terminis de presentació al SOC. Es va aprovar 
per unanimitat.

Conveni amb l’Associació Layla:

L’ajuntament de Sant Hilari i l’Associació Layla 
pel benestar dels nens i els ponis han signat 
un conveni durant el ple d’aquest mes de 
novembre que per una banda, reforça l’interès 
d’ambdues parts per oferir les habituals 
passejades amb Poni que tant agraden als 
més petits, però sobretot confirma l’objectiu 
comú que persegueixen tant l’associació com 
la regidoria de benestar social i solidaritat de 
donar resposta i oferir opcions a nens amb 
dificultats emocionals, socials o risc d’exclusió.

Així doncs l’associació amb el suport del 
Departament d’Ensenyament de la Generalitat 
i els centres educatius del municipi, continuarà 
treballant amb alumnes en risc d’exclusió social. 
Al mateix temps, seguirà a disposició d’aquells 
usuaris en risc emocional i d’exclusió social 
que serveis socials derivin. A més, almenys 
una vegada l’any destinaran la recaptació de la 
seva activitat cap a finalitats solidàries. 

Per la seva banda l’ajuntament farà una 
aportació per aquest 2016 de 300,00€ i 
cedirà una vegada al mes, l’espai públic per 
a la realització de les passejades per als més 
menuts. Per últim s’acorda reforçar l’oferta 
d’oci del municipi amb l’activitat de l’associació 
Layla almenys durant les festes de Setmana 
Santa, Festa Major i Nadal. Es va aprovar per 
unanimitat.

Ratificació del Decret de compareixença 
en procés contenciós interposat per la 
Delegació del Govern a Catalunya:

La Delegació del Govern ha posat un contenciós 
administratiu contra l’Ajuntament per no tenir 
penjada la bandera espanyola, i l’ajuntament 
ha delegat la seva defensa als serveis jurídics 

de l’ACM (Associació Catalana de Municipis i 
Comarques). Es va aprovar per unanimitat.

Aprovació de la modificació dels Estatuts 
del Consorci de Viles Termals:

S’han modificat els Estatuts en dos sentits. 
Per una banda s’han adaptat a LRSAL (Llei de 
Sostenibilitat i Racionalització de l’Administració 
Local), i per l’altra s’han eliminat les quotes 
d’ingrés de municipis i ens privats, per afavorir-
ne la seva adhesió i ampliació del Consorci. ES 
va aprovar per unanimitat.

Declaració de Bé Cultural d’Interès Local 
l’Església Romànica de Sant Martí de 
Querós:

Arran d’un escrit de denúncia i d’uns informes 
de la Generalitat que així corroboraven l’estat 
gairebé ruinós en el qual es troba l’església de 
Sant Martí de Querós, creiem important declarar 
aquest edifici com a bé cultural d’interès local 
per procurar una protecció per part de les 
administracions, així com uns treballs urgents 
de reparació. 

Aquest edifici, del segle XI, es troba als peus 
del pantà de Susqueda i el propietari d’aquests 
terrenys és l’empresa Endesa. Posteriorment al 
ple, el servei de Monuments de la Diputació 
ens ha fer arribat de nou un informe tècnic 
que havia demanat l’equip de govern de CiU 
l’any 2006 però que, en perdre les eleccions 
del 2007, va ignorar per complet.
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Aprovació expedient 1/2015 de 
modificació de pressupost:

Es van votar unes modificacions pressupostàries 
per ajustar la realitat de l’any als comptes de 
l’ajuntament.

En primer lloc una modificació de crèdit 
extraordinària per fer una despesa no prevista, 
amb una partida per valor de 70.000€, i que 
servirà per fer una expropiació d’uns terrenys 
que passaran a ser de l’ajuntament. Els diners 
es treuen d’un crèdit per pagar els proveïdors 
demanat l’any 2012 dins el Pla d’Ajust del 
Govern Espanyol, però que no es pagarà aquest 
any tot i que a inici d’any semblava que sí que 
s’hauria de pagar. 

En segon lloc es va proposar una modificació 
de suplement de crèdit, que es divideix en dos 
apartats:

Per una banda s’augmenten 22.000€ per fer 
les dues auditories o informes tècnics, per 
una banda l’informe econòmic i financer i 
pressupostari i de contractes de l’ajuntament 
i per altra banda l’auditoria de personal que és 
l’estudi de la situació retributiva i contractual 
dels treballadors de l’ajuntament.

Els diners es trauran de la partida de retribucions 
d’òrgans de govern i de les indemnitzacions 
dels alts càrrecs, que ha disminuït.

Per altra banda es va proposar augmentar 
moltes partides del capítol de despeses que es 
destina a pagar el personal de l’ajuntament, 
seguretat social i la partida de Festes de Nadal 
i Reis per un valor total de 85.980€.

En aquest cas els diners es treuen d’altres 
partides de personal que han canviat i d’una 
altra part del crèdit que no hem de pagar 
aquest any i que ja hem explicat anteriorment.

Es van aprovar inicialment aquestes 
modificacions amb els vots favorables del PIG i 
en contra de CDC.

Canvis en el nomenament de tresorer 

habilitat:

Es va aprovar que la persona que va estar 
designada com a tresorera de l’ajuntament 
deixa de tenir aquesta responsabilitat que 
passa a ser del funcionari habilitat, que 
actualment ja és el secretari de l’ajuntament. 
El canvi es produeix perquè es va publicar un 
decret llei el setembre de 2015 en el que es 
reserva la funció de tresoreria obligatòriament 
només a personal funcionari habilitat i no a cap 
alt càrrec polític de l’administració.

Aprovació Ordenança fiscal reguladora 
per a la utilització privativa o aprofitament 
especial del domini públic municipal:

Es va debatre l’aprovació provisional d’una 
nova ordenança fiscal que ha d’ordenar i 
clarificar totes les ordenances d’ocupació de 
via pública. Algunes d’elles no s’aplicaven, 
alguna s’aplicava però de manera incorrecta 
i una d’elles estava derogada, aquesta última 
era l’ordenança d’ocupació de la via pública 
amb taules i cadires.

Nosaltres creiem que per igualtat era necessari 
ordenar aquests aspectes i tenir present 
el màxim de supòsits possible en els que 
una persona o persona utilitzen de manera 
individual/es a dir privativa una part del terreny 
que és públic i que és de tothom. Igual que 
a les parades del mercat del diumenge se’ls 
cobra una taxa per ocupar aquell espai, o igual 
que a les parades de la fira se’ls cobra una taxa 
per ocupar aquell espai que utilitzen mentre 
dura la fira, doncs pensem que tothom ha de 
ser tractat igual si utilitzen l’espai públic.

Expliquem amb una mica més detall els epígrafs 
que s’inclouen a l’ordenança:

Epígraf 1: Ocupació de l’espai públic amb 
materials de construcció, grues, maquinària 
etc.

Epígraf 2: Ocupació de l’espai públic per 
entrada de vehicles a traves de la vorera guals.
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Epígraf 3: Tancament de vies públiques, és a 
dir, no permetre la circulació en un espai de 
la via pública alterant així la circulació normal.

Epígraf 4: Ocupació de l’espai públic amb taules 
i seients.

Epígraf 5: Ocupació de l’espai públic amb 
parades i fires d’atraccions.

Epígraf 6: Ocupació de l’espai públic amb 
vehicles per activitats comercials, econòmiques, 
etc.

En cadascun d’aquests epígrafs hem fet una 
valoració per decidir l’import de la taxa. La 
realitat i la pràctica ens podran ajudar a veure si 
és correcte o si calen modificacions, s’haurà de 
fer una avaluació de l’impacte de l’ordenança, 
que és tal i com nosaltres creiem que s’ha de 
fer política, és a dir, prendre decisions i avaluar 
a continuació quin desenvolupament tenen per 
millorar-ho si és necessari.

El treball de l’ordenança es va començar a fer 
sobre la base d’un text que era una proposta/
un borrador que tenia sobre la taula l’antic 
equip de govern.

El punt es va aprovar amb els vots favorables 
del regidors del PIG i els contraris dels regidors 
de CDC.

Expropiació de terrenys a la zona 
poliesportiva:

L’Ajuntament ha expropiat per mútua avinença 
dues finques a la zona esportiva per ampliar i 

millorar-ne els equipaments. Les dues finques 
són una rústica de 24.000m2, al costat del 
calvari, i un terreny de poc més de 1.000m2 
d’aprofitament industrial a l’altra banda de la 
Baldufa que hi ha a la zona poliesportiva.

Els dos terrenys es poden veure a la imatge, i 
el punt es va aprovar per unanimitat.

Moció de suport a la Resolució 1/XI del 
Parlament de Catalunya:

Es va presentar i aprovar per unanimitat una 
moció de suport a la resolució del parlament 
coneguda com a Resolució de Desconnexió 
d’Espanya per la qual es  defensa la legitimitat 
del parlament sorgit de les eleccions del 27S per 
iniciar el procés de creació d’un estat propi i de 
totes les estructures que aquest necessiti. Des 
del PIG vam remarcar l’annexa de la resolució i 
de la qual no se n’ha fet tanta èmfasi als mitjans 
i que també és de prou importància, com són 
les mesures que haurà d’aplicar el futur govern 
per blindar drets fonamentals afectats per  
decisions de les institucions espanyoles, tals 
com l’habitatge,  pobresa energètica, llibertats 
públiques, sanitat, educació, pla de xoc social, 
refugiats, avortament i administracions locals. 
La moció es va aprovar per unanimitat

Moció d’adhesió al manifest institucional 
del dia internacional per a l’eliminació de 
la violència envers les dones:

Un any més i en motiu de la commemoració 
del Dia Internacional per a l’Eliminació de la 
Violència envers les Dones, es va demanar al 
ple l’adhesió  de l’ajuntament de Sant Hilari 
al manifest institucional elaborat des de l’ 
Institut Català de la Dona i consensuat per 
totes institucions publiques. Els objectius 
determinats i plenament compartits són: 
manifestar el rebuig en contra de la violència 
masclista, denunciar-ne les causes i manifestar 
la ferma voluntat de no detenir-nos fins 
eradicar-la. Aquesta moció també es va aprovar 
per unanimitat.

Ple - Punts ordre del dia / Mocions 
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Assemblea PIG

Un any més hem celebrat l’assemblea del nostre 
partit amb l’objectiu de tenir un contacte més 
directe amb la gent afiliada i simpatitzant. 

L’assemblea es van plantejar amb el següent 
ordre del dia:

1.- Introducció i valoració del canvi de govern. 
”Per saber on som, cal tenir molt clar d’on 
venim” en Jordi Valls (Parral) va fer una mica 
d’història del partit i una valoració dels resultats 
electorals. 

2.- Explicació del Codi Ètic del PIG i la seva 
gent. En Manano va exposar els 12 punts que 
conformen el Codi Ètic de les persones del PIG 
que estan governant. Es poden trobar penjats 
al web de Sant Hilari.

3.- Explicació del Pla de Mandat per als propers 
quatre anys de legislatura. La Jenni va explicar 
aquest Pla que consisteix en la distribució de 
tots els punts del programa electoral del PIG 
en els 4 anys d’aquest mandat. 

4.- Elecció dels càrrecs del partit. Hi va haver 
només una proposta per cada càrrec que van 
ser els que va ratificar l’assemblea:

President: Jordi Valls Pujós.

Secretari General: Joan Ramon Veciana 
Martínez.

Tresorer: Antoni Piniella Ripoll.

President del Consell Municipal: Jordi 
Rotllant Cors.

5.-Comptes del PIG, com es gestiona 
econòmicament el partit. En Jordi Moragas va 
presentar els comptes del partit. Especifica que 
els ingressos provenen de 3 partides : 

- Els diners que li correspon de l’ajuntament = 
198 € mensuals,  

- Les aportacions que fan els regidors i regidores 
= 514, 17 mensuals

- Les quotes de la gent afiliada =20 € anuals. 

En el capítol de despeses, que s’emporten una 
bona part del pressupost, en destaquen:

- Els Fem-ho bimensuals. 

- La campanya de les eleccions del 2019.

6.- Taula rodona: Funcionament del partit i 
com s’hi pot col·laborar. L’Anna Torrent  ens va 
portar unes dades que ha publicat l’associació 
+Democràcia, que és una iniciativa 
ciutadana per avançar en democràcia. En 
aquestes dades hi trobem  un estudi sobre 
la qualitat democràtica dels partits polítics 
espanyols. Creiem interessant comentar-les 
en l’assemblea,  doncs pensem que a l’hora 
de funcionar com a partit és essencial tenir en 
compte els indicadors que proposa l’estudi. Es 
pot trobar més informació  en aquests enllaços:

http://www.mas-democracia.org/ 
Entrevista amb Arnau Pérez Valero al 
3/24.

http://www.ccma.cat/tv3/alacarta/
vespre-324/vespre-324-05112015/
video/5562401/#

Posteriorment la Rosa Grabalosa va exposar 
a l’assemblea com s’organitza el partit i quina 
és la col·laboració, la dinàmica de treball i 
participació en les decisions que es prenen en 
el dia a dia.

Va destacar sobretot el caràcter obert i acollidor 
del partit; doncs totes les tasques en les que va 
col·laborar i les reunions a les que va assistir 
estaven regides per una dinàmica totalment 
participativa.    

APORTACIONS PLURALS + DEBAT = CONSENS.

També va explicar que un cop a l’ajuntament, 
s’ha continuat amb les trobades setmanals per 
tal de copsar el parer dels que estan a fora en 

El PIG celebra la seva assemblea anual 
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Assemblea PIG

els casos on hi ha dubtes i es necessiten més 
opinions i visions externes. Aquestes reunions 
també serveixen per compartir els comentaris 
de la gent del poble. És en aquestes trobades 
setmanals on es decideix de manera conjunta 
els contingut dels FEM-HO que es publica cada 
2 mesos .

Finalment va fer una crida a la gent de 
l’assemblea a que s’animi  a formar part 
d’aquest grup de persones que es el Partit 
Independent de les Guilleries doncs ara més 
que mai es necessita molta gent per tirar 
endavant aquest repte que tant ens  il•lusiona. 

7.- Torn obert de paraula. Les persones que 
varen assistir-hi van fer una sèrie d’aportacions 
que sintetitzem a continuació :  

• Seria interessant utilitzar un llenguatge 
més genèric tant en els comunicats orals com 
escrits.

• Vetllar pel trànsit davant  les escoles a 
les hores d’entrada i sortida, doncs hi ha molts 
cotxes i és molt perillós.

• Caldria millorar la neteja d’alguns solars 
i carrers, doncs n’hi ha molts en mal estat.

• Revisar els senyals de circulació.

• Prendre alguna decisió amb les 
defecacions de gossos ja que comença a ser 

força problemàtic la quantitat que se’n troben 
pels carrers, places, descampats i jardins. 
Sorgeixen vàries idees: 

- Facilitar bosses a la gent, 

- Posar zones de defecacions i orines de gossos.

- Sancionar.

- La proposta del PIG és fer  anàlisis d’ADN dels 
gossos per poder recollir trossos de defecacions 
i poder multar.

• Hi ha un comentari sobre el butlletí i es 
proposa que sigui més informatiu.

• Pel que fa al tema de la  Comissió de 
Festes surten algunes idees per dinamitzar-lo:

- Es parla de fer un grup  de voluntariat, 
un petit grup divers i després anar-hi sumant 
gent. Iniciar-lo en un projecte concret i després 
anar-li donant més contingut.

- Es proposa contactar amb cada grup/
colla de joves perquè hi aportin  un representant.

Per acabar, volem donar les gràcies a totes 
aquelles persones que van assistir-hi i van fer 
les seves aportacions a l’assemblea. Esperem 
que any rere any vagi augmentant la gent que 
creu que és a partir de baix que es va construint 
d’una manera més sòlida la societat del futur 
on tots siguem iguals i puguem viure millor.
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Donació PIG

Com cada any, i ja és el quart, per Nadal 
el Partit Independent de les Guilleries fa 
donacions a causes socials enlloc d’enviar 
felicitacions a les cases. 

Aquest any s’han fet aportacions a dues 
associacions del poble.

Per una banda, s’han aportat 150€ a 
l’Associació SINF, que lluita contra la 
Neurofibromatosi.

La Neurofibromatosi són un grup de 
malalties d’origen genètic que provoquen en 
els afectats un creixement descontrolat de 
tumors a gairebé tot l’organisme de manera 
irregular. Són malalties multisistèmiques 
que poden afectar sobretot la pell, el sistema 
nerviós i els ossos.

Actualment se’n distingeixen dos tipus:

- NF1  o malaltia de de von Recklinghausen o 
Neurofibromatosi perifèrica. Es caracteritza 
per l’aparició de taques cafè amb llet i 
afectació al sistema nerviós perifèric, però 
que amb el pas del temps pot afectar tots els 
teixits o tenir només una afectació mínima.

- NF 2 ó Neurofibromatosi central. S’identifica 
per la formació de tumors sobre els nervis  
de l’oïda interna, produint pèrdua d’audició 
i equilibri.

Per altra costat s’han donat 150€ a 
l’Associació ACADIP, que lluita contra les 
Immunodeficiències primàries.

Les Immunodeficiències Primàries (IDP) 
són un grup de malalties motivades per 
l’alteració quantitativa i/o funcional dels 
diferents mecanismes implicats a la resposta 
immunitària que globalment afecten 1 de 
cada 2.000 nounats vius. Inclouen més de 
200 defectes congènits, que es classifiquen 
en 8 grans grups segons les seves 
característiques, i no és infreqüent que afectin 
diversos membres d’una mateixa família. Tot 
i que afecten principalment a nenes i nens, 
avui en dia els casos en pacients adults ja 
suposen un 40% del total.

Els recursos aportats a totes dues entitats 
es destinaran a la investigació i recerca 
de solucions i millores per als afectats per 
aquestes dues malalties.

El PIG aporta per quart any consecutiu 
recursos per a causes socials

Membres del PIG amb representants de l’Assocació SINF. Membres del PIG amb representants d’ACADIP.
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A qui estimes 
dóna-li ales per 
volar, arrels 
per tornar... 
i motius per 
quedar-se!

Fotografia: Irene Fotògraf.


